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O B E C   T U R I E   č. 104/2017/11 

Z Á P I S N I C A č. 11/2017 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 23.11.2017 o 16:00 h v zasadačke 

obecného úradu Turie 

Prítomní:   Miroslav Chovanec – starosta 

 

poslanci : Pavel  Lonc 

   Ján Kúdelka 

   Bc. Mária Gašicová  

   Pavol Bartek  

   Jozef Gašica  - prítomný do 19:00h 

   Ing. Miroslav Turský – prítomný od 16:11h 

   Alica Kostolná   

   Mgr. Ján Daniš 

 

Ospravedlnení:   Jozef Cigánik 

 

Ďalší prítomní:  Ing. Mária Ciglánová – hl. kontrolórka 

   Mária Škorová – zamest.  Obce 

 

Verejnosť:  Milan Dubovec 

   Ing. Hubočan Vladimír 

   Stanislav Majtán 

  

K bodu č. 1 

Otvorenie, schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Miroslav Chovanec, ktorý oznámil, 

že na základe listiny prítomných je na zastupiteľstve osem poslancov a teda v zmysle § 2 ods. 9 Zák. č. 

369/1990 o obecnom zriadení je OZ uznášaniaschopné a spôsobilé rokovať.  

 Starosta v zmysle rokovacieho poriadku § 7 ods. 5 určil za zapisovateľku Máriu Škorovú – 

pracovníčku obce a za overovateľov zápisnice p. poslanca Jozefa Gašicu  a p. poslanca Barteka Pavla. 

Zastupiteľstvo bolo zvolané pozvánkou na deň 23.11.2017 o 16:00 h. v zasadačke obecného 

úradu Turie. Súčasťou pozvánky bol aj návrh rokovacieho programu, ktorý obsahoval 8 bodov.  
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Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola plnenia úloh 

3. Návrh rozpočtu  

4. Prerokovanie všeobecne záväzných nariadení obce 

5. Žiadosť o rozdelenie pozemku parcela CKN 4435/1, 4435/2 – SCIUTO, s.r.o., Žilina 

6. Prerokovanie prevádzky ihriska FK a priľahlého športového areálu 

7. Rôzne 

8. Záver 

Obecné zastupiteľstvo obce Turie na zasadnutí dňa 23.11.2017 schvaľuje  program zasadnutia a za 
zapisovateľku určuje pracovníčku obecného úradu Máriu Škorovú a za overovateľov poslancov OZ  p. 
p. Gašicu Jozefa a Barteka Pavla. 

HLASOVANIE: 

ZA: 8 Lonc, Kúdelka,Gašicová Bartek, Gašica,  Daniš, Turský, Kostolná 

PROTI: 0 - 

ZDRŽALI SA: 0 - 

NEPRÍTOMNÍ: 1 Cigánik 

NEHLASOVALI: 0 - 

 

 
K bodu č. 2 
Kontrola plnenia uznesení 
 
Starosta  so súhlasom poslancov udelil slovo hosťom – p. Milanovi Dubovcovi a majiteľovi firmy 
SCIUTO, s.r.o. Žilina Ing. Vladimírovi Hubočanovi, z bodu rokovania č. 5. 
P. Dubovec vysvetlil , že pokiaľ by obec súhlasila, že parcely CKN č. 4435/1 TTP o výmere 4 707m 
a CKN parc. č. 4435/2 TTP o výmere 4 358m2 v k.ú. Turie , môžu byť zastavané stavbami, tak by na 
vlastné náklady rozšíril kanalizáciu z  Richtárnice až k týmto pozemkom, čím by vyriešil 
odkanalizovanie takmer celej budúcej stavebnej zóny v Richtárnici, rozšíril by vodovod smerom od 
Jozefa Machynu k týmto pozemkom a urobil prístupovú asfaltovú cestu.  
Starosta mu odpovedal, že trasa, v ktorej by mohla ísť kanalizácia  sú všetky pozemky obecné i v trase 
vody je cesta vo vlastníctve obce.  
Poslanec p. M. Turský navrhol, že pred určením uvedených pozemkov na zástavbu musí obec vedieť, 
že tieto pozemky sa dajú odkanalizovať a k nim rozšíriť vodovod Ø100mm a či je to možné, by mal dať 
stanovisko SEVAK. 
Ing. Hubočan vstúpil do debaty a povedal, že SEVAK sa bude rozhodovať, až keď bude mať povolenie 
z obce na zástavbu.  
P. Dubovec zdôraznil, že rozšírenie kanalizácie by urobil v zmysle noriem Ø 300 mm a ak mu dá  obec 
potvrdenie, že  pozemky v budúcej trase  kanalizácie a vodovodu sú obecné , osloví  Sevak  na 
vydanie stanoviska k rozšíreniu  kanalizácie a vodovodu, s tým že vybudované rozšírenie  bezodplatne 
odovzdajú firme Sevak do jej vlastníctva.   
 
 
 

HLASOVANIE: 

ZA: 8 Lonc, Kúdelka,Gašicová Bartek, Gašica,  Daniš, Turský, Kostolná 

PROTI: 0 - 

ZDRŽALI SA: 0 - 
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NEPRÍTOMNÍ: 1 Cigánik 

NEHLASOVALI: 0 - 

Uznesenie bolo prijaté 

 
Uznesenie 155/2017 
Obecné zastupiteľstvo obce Turie na zasadnutí dňa 23.11.2017 v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zn.n.p  berie na vedomie žiadosť o rozdelenie pozemku parcely 
CKN 4435/1 TTP o výmere 4707m2,  4435/2 TTP o výmere 4 358m2 v k. ú. Turie – SCIUTO, s.r.o., 
Žilina. 
 
Starosta udelil slovo p. Stanislavovi Majtánovi, s ktorým sa dlhodobo rieši rozdelenie pozemku CKN 
parc. č. 880/4 zast. pl. a nádv.  a o výmere 4289m2, ktorej je vlastníkom v 1/2 .  
P. Majtán informoval poslancov a prítomných s históriou okolo svojho pozemku, ktorý odkúpil v r. 
1997 v ½ a už vtedy chcel odkúpiť od obce druhú polovicu, ale obec sa k tomu nikdy nevyjadrila. 
Navrhol, že odkúpi tú časť konča pozemku po družstvo.  
P. poslanec M. Turský navrhol rozdeliť to presne na polovicu. P. Majtán nesúhlasí, pretože tam už má 
výsadbu a plot, ktorý by musel preložiť. V prípade, že by bola dobrá cena odkúpi od obce celú zvyšnú 
časť pozemku.  
Starosta mu odpovedal, že obec môže predávať iba za hodnotu uvedenú v úradnom odhade, ktorý by 
obec dala vyhotoviť v prípade, že poslanci rozhodnú o predaji.  
 

HLASOVANIE: 

ZA: 8 Lonc, Kúdelka,Gašicová Bartek, Gašica,  Daniš, Turský, Kostolná 

PROTI: 0 - 

ZDRŽALI SA: 0 - 

NEPRÍTOMNÍ: 1 Cigánik 

NEHLASOVALI: 0 - 

Uznesenie bolo prijaté 

 
Uznesenie 156/2017 
Obecné zastupiteľstvo obce Turie na zasadnutí dňa 23.11.2017 v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zn.n.p  berie na vedomie stanovisko Stanislava Majtána 
k rozdeleniu pozemku CKN parc. č.  880/4 zast. pl. a nádv. A o výmere 4289m2 , ktorej je vlastníkom 
v ½. 
 
Starosta v tomto bode poslancov informoval o kontrole plnenia úloh a uznesení z predchádzajúcich 

zastupiteľstiev  

- Oprava mostov Kamenica - obec dostala ponuku na vykonanie opravy v sume 480,- € - v 

trvaní 

- Bolibruchová – na zasadnutí 6.11.2017 bol tento bod prerokovaný a OZ sa uznieslo predať 

pozemok na základe úradného odhadu, ktorý dá vyhotoviť obec Turie -  v riešení 

- Predĺženie osvetlenia – Kamila Janíčková -  stĺpy už prišli , budú sa osádzať 

- Prehĺbenie odvodňovacieho kanála pri ihrisku – trvá 

- vypracovať projektovú dokumentáciu na rozšírenie vodovodného a kanalizačného potrubia 

na ulici Školská –– projekt je vypracovaný , podklady na vydanie stavebného povolenia sú 

odovzdané na Stavebnom úrade. Materiály sú odovzdané na SEVAK-u, na zaradenie akcie do 

investičného plánu na rok 2018..  
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- oslovenie dodávateľov na opravu chodníka pri RD č. 251 – bol oslovený ďalší zhotoviteľ, ktorý 
má urobiť obhliadku a ponuku, v uvedenej neprimerane vysokej cene nemáme záujem 
o opravu chodníka-naďalej trvá 

- kontrola dopravných značiek v uliciach – trvá, kontroluje sa postupne 

- dopravné zrkadlá pri p. Brezovianovi a ihrisku sú objednané 

- Vysporiadanie pozemkov so SPF – geometrický plán je vyhotovený, žiadosť na SPF sa 

pripravuje 

Starosta otvoril diskusiu ku kontrole plnenia.  

P. poslankyňa A. Kostolná navrhla osadiť zrkadlo pri spájaní ciest – MK od Čistín a Priedužia pri 

pozemku  p. Ladislava Portašíka ml.  

 

HLASOVANIE: 

ZA: 8 Lonc, Kúdelka,Gašicová Bartek, Gašica,  Daniš, Turský, Kostolná 

PROTI: 0 - 

ZDRŽALI SA: 0 - 

NEPRÍTOMNÍ: 1 Cigánik 

NEHLASOVALI: 0 - 

Uznesenie bolo prijaté 

 
Uznesenie 157/2017: 
Obecné zastupiteľstvo obce Turie na zasadnutí dňa 23.11.2017 v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v zn.n.p  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení Obecného 
zastupiteľstva v Turí zo zasadnutí dňa 6.11.2017, 21.9.2017 a predchádzajúcich. 
 
K bodu  č. 3 

Návrh rozpočtu na roky 2018 - 2020 

Starosta skonštatoval, že podrobné doklady k návrhu rozpočtu mali poslanci k dispozícii a udelil slovo 

účtovníčke. Vysvetlila princíp programového rozpočtu, ktorý bol navrhnutý, v zmysle čerpania 

v tomto roku, a požiadala poslancov o rozdelenie financií pre kultúru a šport. Zároveň vysvetlila, že 

rozpočet upraví o tieto zmeny a na druhý deň sa zverejní na úradnej tabuli obce a na web stránke.  

Po ukončení diskusie sa prešlo k rokovaniu ďalšieho bodu.   

K bodu č. 4 

Prerokovanie všeobecne záväzných nariadení obce 

Starosta otvoril diskusiu k návrhu VZN. k VZN o KO vysvetlil, že nakoľko sa v tomto roku uzatvorila 

zmluva s novým vývozcom odpadu, takmer o 30% stúpli náklady na vývoz odpadu a teda je potrebné 

pristúpiť k zvýšeniu poplatkov za KO. Po prepočte pre fyzické osoby občanov, vychádza priemerne na 

osobu suma na 16,50€ na osobu a rok. Poslanci navrhli sumu 17€ na osobu a rok. Pre fyzické osoby – 

podnikateľov a pre právnické osoby sa zavedie od nového roka množstvový zber.  

Ďalej sa menia VZN č. 12 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce, VZN č. 16 o mieste a 

čase zápisu do ZŠ a čiastočnú úhradu nákladov, v ktorom poslanci navrhli zvýšiť poplatok za ŠKD 

z doterajších 3€ na žiaka na 5€ na žiaka a nové VZN č. 20 o určení výšky finančného príspevku na 

prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a šk. zariadení, kde sa bude každý rok meniť dodatkom výška 

príspevku.  
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Hlasovanie za zvýšenie poplatku v ŠKD na 5€ na žiaka 

HLASOVANIE: 

ZA: 6 Lonc, Turský, Kúdelka, Gašicová, Bartek, Kostolná 

PROTI: 1 Daniš,  

ZDRŽALI SA: 0 - 

NEPRÍTOMNÍ: 2 Gašica, Cigánik 

NEHLASOVALI: 0 - 

 

Príspevok 5€ na žiaka v ŠKD sa zapracuje do návrhu VZN č.16.  

P. poslanec M. Turský sa informoval, ako je na tom obec s vyberaním dane za ubytovanie a navrhol 

zvýšiť daň z ubytovania a pristúpiť k častejším výzvam na platenie tejto dane. Zároveň navrhol 

predvolať všetkých ubytovateľov a v zmysle VZN im ozrejmiť ich povinnosti , prípadne pristúpiť ku 

kontrolám.  

Pristúpilo sa k hlasovaniu o výške dani za ubytovanie za ubytovaného a noc 

Návrh na 0,30€/za ubytovaného za noc 

HLASOVANIE: 

ZA: 2 Lonc, Turský 

PROTI: 5 Kúdelka, Gašicová, Bartek, Daniš, Kostolná 

ZDRŽALI SA: 0 - 

NEPRÍTOMNÍ: 2 Gašica, Cigánik 

NEHLASOVALI: 0 - 

 

 

Návrh na 0,20€/za ubytovaného za noc 

HLASOVANIE: 

ZA: 5 Kúdelka, Gašicová, Bartek, Daniš, Kostolná 

PROTI: 2 Lonc, Turský 

ZDRŽALI SA: 0 - 

NEPRÍTOMNÍ: 2 Gašica, Cigánik 

NEHLASOVALI: 0 - 

 

Do návrhu VZN o dani z ubytovania sa uvedie suma 0,20€ za ubytovaného za noc.  

K bodu č. 5 
Žiadosť firmy SCIUTO, s.r.o. Žilina 
bol prerokovaný v úvode zasadnutia.  
 
K bodu č. 6 

Prerokovanie prevádzky ihriska FK a priľahlého športového areálu 

Tento bod bol prerokovaný v stredu 22.11.2017 spolu s členmi FK Turie, kde obec sľúbila vypracovať 

prevádzkový poriadok na multifunkčné ihriská.  
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K bodu č. 7 

Rôzne 

P. poslankyňa M. Gašicová upozorňuje na  divoké skládky biol. odpadu a navrhla riešiť situáciu  

zriadením obecného kompostoviska.  

P. Poslankyňa A. Kostolná navrhla vymeniť oponu na javisku, ktorá je už značne zničená.  

 

 

K bodu č. 14 

Záver 

Starosta obce Miroslav Chovanec skonštatoval, že program zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 

23.11.2017 bol vyčerpaný, ukončil zasadnutie a prítomným poďakoval za účasť . 

Zasadnutie OZ bolo ukončené o 20:15h.  

 

Zapísala: Mária Škorová  

 

 

Overovatelia:  Bartek Pavol   .................................. 

 

Gašica Jozef  .................................. 

 

............................. 

         Miroslav Chovanec  

             starosta obce 


